
 

 
Styrets Årsberetning Sirdal Næringsforening 2024 
 
Styret har bestått av: Gunn Siri Ousdal, Lars Kåre Skeie, Mads Hompland, Thomas Hukkelås, 

Anniken Gaden Birkeland (nestleder), og Inge Oliversen (styreleder)  

Vara: Roy Hegre, Perny Haugen, Øystein Tjørhom, Kenneth Omlie, Åge Haugen 

 

Styret i SNF har i perioden etter fjorårets generalforsamling hatt 7 møter på følgende datoer: 

2024: 17. april, 30. mai, 21. august, 12. november og 9. desember  

2025: 25. januar, og 25. mars. 

 

Pr. 31.des 2024 hadde SNF 101 medlemmer en netto økning på 8 siden forrige årsskifte. 

 

Styret har hatt kontinuitet og arbeidet godt gjennom året.  Styrets arbeid er basert på det 

strateginotat som ble vedtatt på fjorårets generalforsamling og prioriteringer som følger av dette. 

Målet var å øke medlemsaktiviteten og styrke samhandlingen til beste for næringslivet i Sirdal.  

 

SNF sin egen økonomi var under press og styret har gjennom 2024 kjørt en streng kostnadskontroll 

for å møte dette. Det er gledelig å se at den økonomiske utviklingen nå er snudd slik at regnskapet 

for 2024 går i pluss.  Inntektene er økt gjennom høyere kontingent, flere medlemmer og i tillegg 

gavesponsorater fra 5-6 «utenbys» bedrifter med aktivitet i Sirdal.  Kostnadene er redusert gjennom 

digitalisering av regnskapsfunksjoner, mindre aktivitet på sosial medier og fokus på 

medlemsorienterte prosjekter. Året under ett nå viser et overskudd på ca kr 160.000,- og styret er 

av den oppfatning at økonomien nå er under kontroll. 

 

Hovedfokus for styret i 2024 har vært å gjennomføre medlemsaktiviteter for faglig oppdatering og 

inspirasjon for medlemmene. Det er gjennomført 4 Sirdalseminar i løpet av 2024 med følgende 

hovedtema: 

▪ Januar - Tiltaksplanen for Villrein 

▪ Juni - Bærekraft som konkurransefordel 

▪ September - Kompetanse og rekruttering 

▪ Oktober - Næringslivsdagen i samarbeid med VisitSirdal365 

 

SNF har også arrangert flere dialogmøter gjennom året for å ta opp saker som er av interesse for 

medlemsbedriftene. To møter med Klima og Miljødepartementet (mai og november) for å følge opp 

Tiltaksplanen for villrein.  Det har vært flere møter med vegmyndighetene både i Agder og Rogaland 

for å sette vintervedlikeholdet i fokus. Vi fikk fram behovet for bedre informasjonsutveksling og 

oppmerksomhet ved stengning av Hunnedalsveien.  

 

  



 

 

Dialogen med Sirdal kommune har vært noe redusert som følge av at foreningens interne forhold og 

medlemsaktiviteter er prioritert. Det pågår også en omstilling i kommunens organisasjon, som har 

medvirket til at samhandlingen ikke har vært så god som ønskelig.  SNF er ikke lenger ansvarlig for 

montering av Sirdalsbanner langs vegen, Energifestivalen, Heimesommer eller Heimatt-middagen 

for ungdom.  Dialogen er ytterligere svekket som følge av at daværende næringssjef sluttet. Likevel 

har både politisk ledelse og kommunedirektøren tatt seg tid til å delta på våre arrangement.  Det i 

2025 tilsatt ny næringskoordinator - Anne Wikøren - som allerede har møtt mange av medlemmene 

i dialogmøte og bedriftsbesøk. Dette legger et godt grunnlag for bedre dialog og samhandling med 

kommunen framover.  

 

Det har vært god kontakt med Lister Næringsforening som har bidratt med erfaringsoverføring og 

stilt med faglige innlegg på våre Sirdalsseminar. SNF sine medlemmer kan delta på Lister 

Næringsforening sine arrangement og har tilgang til deres digitale møter. SNF er også medlem i 

Næringsforeningen i Stavangerregionen. Her er det felles interesse i regional reiselivsutvikling og 

oppfølging av arbeidet med vegsystemet fra Stavanger via Ålgård til Sirdal. Styret har også vedtatt at 

SNF skal være medlem i den nasjonale overbygning - Næringsforeningene i Norge. 

 

SNF er medlem og har tett dialog med VisitSirdal365. Sammen arrangerer vi Næringslivsdagen, en 

årlig stormønstring hvor vi henter inspirasjon og faglig påfyll fra interessante foredragsholdere. I fjor 

ble det også blåst nytt liv i Sirdalsmat, en sammenslutning av lokale matprodusenter. SNF ser dette 

som et bidrag til lokal næringsutvikling og utvikling av Sirdal som reiselivsdestinasjon.. 

 

Som et ledd i arbeidet med å styrke samhold og stolthet i Sirdal, har SNF også organisert en 

kronerulling for å få ferdig en film som dokumenterer 40 års virke for Øvre Sirdal Leitegruppe. 

Medlemmene støttet godt opp om innsamlingen og vi kunne oppsummere med å gi kr 100.000,- til 

SRS media for å ferdigstille filmen. Filmen er klar for forhåndsvisning her i Sirdal i 2025. 

 

Oppsummert er styret tilfreds med de aktiviteter som foreningen har gjennomført i foregående år. 

Oppmøtet på Sirdalseminarene et svært godt og en indikator på at tema som belyses er relevante. 

Styret mottar og setter pris på mange konstruktive tilbakemeldinger og støtte fra aktive medlemmer. 

Vi håper at de prioriteringer og tiltak som er gjort bidrar til å styrke samarbeid og samhandling for 

næringsutviklingen i Sirdal.  

 

Sirdal 25. mars 2025 

 

____________________ _____________________ ____________________ 

Inge Oliversen   Anniken Gaden Birkeland Thomas Hukkelås 

Styreleder   Nestleder   Styremedlem 

 

____________________ ______________________ ____________________  

Gunn Siri Ousdal  Mads Hompland  Lars Kåre Skeie              

Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem          


